

COMMUNIQUE

N° 0083 -19/ADC/DG/DG.M/DG.ME1

**tant Publication du résultat de la consultation restreinte des entreprises
N° 06/CR/ADC/DG/DP/DG.M du 06/11/2018**

Le Directeur Général de la société Aéroports Du Cameroun S.A
Communique :

Par **Décision** N° 0029 -19/ADC/DG/DG.M/DG.ME1 du 14 JAN 2019, le marché relatif à la réhabilitation de la route d'accès entrée ASECNA jusqu'au magasin fret de l'Aéroport International de Douala, est attribué à la société **SOGEA SATOM, BP : 5680 Yaoundé, Tél : 222 20 18 89/ 222 20 27 53, Fax : 222 20 26 81,** pour un montant toutes taxes comprises **de Trois cent Dix-Neuf Millions Cent Quatre Vingt treize Mille huit Cent Soixante Huit (319 193 868) F CFA** et un délai d'exécution de **Trois (03) mois.**

Les soumissionnaires n'ayant pas été retenus sont priés de passer retirer leurs offres sous quinzaine à la Cellule des Marchés de la société Aéroports Du Cameroun SA avec C.A ; passé ce délai, celles-ci seront détruites.

Le présent communiqué tient lieu de Main levée de caution de soumission.

Yaoundé, le 14 JAN 2019
LE DIRECTEUR GENERAL,



Thomas Ouona Assoumou

COMMUNIQUE

N° 0083 -19/ADC/DG/DG.M/DG.ME1

**For Publication of the result for Limited consultation
N° 06/CR/ADC/DG/DG.P/DG.M of 06/11/2018**

The General Manager of Aéroports Du Cameroun S.A hereby communicates as follows:

By Decision N° 029 -19/ADC/DG/DG.M/DG.ME1 of 14 JAN 2019, the contract bid for the rehabilitation works on the access road to ASECNA stretching to the freight hangar of the Douala International Airport, is awarded to **SOGEA SATOM, Box PO : 5680 Yaoundé, Tél : 222 20 18 89/ 222 20 27 53, Fax : 222 20 26 81**, for an amount tax inclusive of the sum of **Three hundred and nineteen million, one hundred and ninety three thousand, eight hundred and sixty eight (319 193 868) F CFA** for an exclusive deadline of **Three (03) months**.

Bidder who not be selected are requested to withdraw their bids from the contract unit of Aéroports Du Cameroun SA within fifteen days. After this deadline, the bids shall be destroyed.

The present communiqué assures the release of the submission guarantee.

Yaoundé, the 14 JAN 2019

LE DIRECTEUR GENERAL,



Thomas Owona